
Resume af bestyrelsesmøde 11. oktober 2023 

 

På mødet drøftede bestyrelsen bla. følgende: 

 

Økonomiopfølgningen viser ikke væsentlige afvigelser fra budget. 

 

Bestyrelsen vil i de kommende måneder fokusere meget på at få etableret nye hytter. Der regnes med i alt 

30 hytter, hvor det ikke længere er et krav, at man er andelshaver. Finansiering sker som for en bådeplads, 

dvs. et indskud samt årlig leje – måske som for en 4 m-plads. Kræver vedtægtsændring. Bestyrelsen 

udarbejder forslag til generalforsamlingen. 

 

Arbejdet med fremtidig placering af mastekran, masteskur mv. er nu inde i beslutningsfasen. Overdækning af 

dele af kanalen kommer efter dialog med Kystdirektoratet ikke på tale. 

 

KRAM Spiseri arbejder på at lave prøveåbninger inden så længe. 

 

I 2024 etableres trappe mod vest op til de nye toilet- og badebygninger. 

 

I vinter opsættes spejle, og ventilationen ændres i baderummene, så den ikke er afhængig af den elektriske 

belysning. 

 

Kommunen vil i 2024 etablere trampesti fra Havnevej til Vinterpladsen. 

 

Havnens forsikringer blev gennemgået og godkendt. 

 

Såfremt en klub ønsker solceller, må de selv fremlægge et projekt for havnens bestyrelse samt sørge for div. 

godkendelser. 
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